
              

  

 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 27.04.23 

kl. 17.00 – 19.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Charlotte, Hans, Anitta, Tove, Hanne, Lone og Mette.  

Afbud: Mette H, Anitta og Jørn  

 

  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt 

 

Stine   B  17.00  Godkendt 

2. Tilbagemelding fra 

Samrådsmødet  

 

Mette H  O  17.05  Udskydes da Mette H er fraværende, og det var hende, 

der deltog i samrådsmødet. 

3. Indsatsområder i skoleåret  

2023-24  

 

Mette Y og 

Lone  

 O  17.15 • Pædagogiske pejlemærker og arbejdet med det  

• Opgradering af vejledere/kompetencecenter 

(PLC, IT- og medievejledning, læse- og 

tale/hørevejledning)  

• Afdelings-koordinatorer  

• Brobygning til verden og livsduelighed  

• Opbygning af grundkursus i specialpædagogik – 

herunder to-voksenordningens muligheder 
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4. Skoleplanen/skoleårets 

planlægning  

 

Mette Y, Tove 

og Hanne 

 O  17.25 Skoleplanen for lærerne er lavet i samarbejde ml. Tove 

og Mette. 

Vi er godt i gang med skoleårets planlægning og har fået 

fagønsker ind fra lærerne.  

Forslag om info til forældrene om, hvornår de kan 

forvente en afklaring på klasser mm (medio juni) 

 

5. Princip for skole-

hjemsamarbejdet  

• Endelige godkendelse  

• Den videre proces  

 

Stine, Mette og 

Lone  

 D/B   17.35 Kommer på igen til næste møde i en tilrettet version. 

6. Forslag til temaaften for forældre 

- Gode ideer deles og dato 

aftales    

 

Stine og Mette  D   17.50 • Center for kommunikation – de er dog lidt 

underdrejet pt. 

• Forslag om fælles oplæg og derefter 

forældremøder. Mulige emner: arv – mit barn 

flytter hjemmefra – diagnoseerkendelse – hvad 

skal man tænke på når barnet bliver 15, 16 år osv. 

• Oplæg fra tidligere elever om, hvordan det går 

dem nu.  

• Oplæg fra fys-/ergo. 

•  Selvstændighed og trivsel (oplæg fra psykolog i 

Århus).  

• Sanseforstyrrelser og kost (Rikke ergo).  

• Søskende-kursus 

 

7. Økonomi/Forventet regnskab   

  

 Mette Y 

 

 O/D  18.05 Forventet regnskab er lavet pr. 31.03.23, og her har vi 

fået tilført flere midler i forhold til det tidligere forventet 

regnskab pga. højere takst.  

Herning Kommune har indført intelligent indkøbs- og 

ansættelsesstop. Vi håber, der kan blive åbnet op igen til 

august.  

Pt. har vi et mindreforbrug i 2023, som vi kan få lov til at 

overføre til regnskabsåret 2025. 
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8. Forslag til nyt princip der skal 

laves eller revideres  

 

Stine og Mette   D 18.25 Lejrskole, overnatning, hytteture, udflugter, Lan-party. 

Ledelsen kommer med forslag til princip på maj eller 

juni-mødet.  

 

 

9. Nyt fra Valdemarskolen  Stine   18.35 Forældrene   

• Der er et tungt indeklima i afd. A 

• Der er fejl i ferieplanen på skolens hjemmeside 

• Stine har sendt udkast til skolebestyrelsens 

årsberetning, som kommer ud inden 

sommerferien 

Medarbejderne  

• Hanne, Tove og Mette har været til 

politikudviklingsdag med oplæg og workshops i 

forbindelse med en revidering af Børne- og 

Ungepolitikken 

• Der har været fagmøder på tværs for lærerne og 

ligeledes pædagogmøder på tværs af alle 

afdelinger 

Ledelsen 

• Tillidsvalgte – orientering om resultatet af vores 

lokale valg 

• Konfirmationer – Blå mandag/Grøn tirsdag  

• Skoleskak 

• Logo/Facebook 

• Royal Run d. 26. maj  

• Hospitalsklovne  

• Politik udviklingsdag – revidering af Børne- og 

unge politikken i Herning Kommune  

• Fritidspædagogiske arbejdsgrundlag og 

pejlemærker 

• Vi har skriftlige prøver i uge 18 og 19 

• Trivselsdag for eleverne i 6-10 årgang i juni – 

elevrådet og lærere/pædagoger i afd. Udskoling 

er ansvarlige. 
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10. Eventuelt og punkter til næste 

møde mandag d. 22.05.22 eller 

kommende møder 

 

    18.55  

• Årshjul for kommende skoleår og aftaler om 

datoer og mødetidspunkter 

• Trivselsmålingen 2023  

• Meddelelsesbogen   

• Princip for lejrskole, hytteture mm.  

• Skolebibliotek og bøger med lavt lixtal – vi 

opgraderer med medarbejdertimer og økonomi 

• Forslag til temaaften – beslutning  

 

   


